
R A A D S I N F O R M A T I E B R I E F  

 

Gemeente Gennep 

Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep 

T (0485) 49 41 41 • E gemeente@gennep.nl • www.gennep.nl 1 van 2 

 

 

Beste leden van de raad,  

 

We hebben te maken met een steeds hoger oplopende doorlooptijd die Enexis, de 

netbeheerder in onze gemeente, rekent voor verschillende aanvragen. Deze aanvragen gaan 

bijvoorbeeld over het aansluiten van nieuwe woningbouwprojecten op het elektriciteitsnet, 

aanleg van een nieuw tracé of het verplaatsen van kabels of een stroomkast. Met deze brief 

willen we u informeren over de gevolgen die dit heeft voor onze projecten en de acties die wij 

ondernemen om hierop te anticiperen. 

 

Personeelstekort bij Enexis 

Enexis heeft te maken met een groot personeelstekort. In Coronatijd zijn veel medewerkers 

vertrokken en in de huidige arbeidsmarkt lukt het niet om genoeg vervanging te vinden. 

Daarnaast is ook het aantal aanvragen voor elektriciteitsaansluitingen hard gestegen door 

woningbouw en verduurzaming. Daardoor wordt het personeelstekort nog groter. Dit heeft 

ertoe geleid dat Enexis inmiddels 80 weken rekent om een aanvraag te behandelen.  

 

Gevolgen doorlooptijd aanvragen 

De doorlooptijd die Enexis rekent voor aanvragen heeft grote gevolgen voor inwoners en 

bedrijven binnen onze gemeente, maar ook voor onze gemeentelijke projecten in de 

ruimtelijke omgeving. Zo leidt het bijvoorbeeld tot vertraging voor woningbouwprojecten zoals 

Kalboerhof, Nieuwwijkstraat Heijen en de Heikant en raakt het verschillende aspecten van de 

herontwikkeling van het dorpshart in Ven-Zelderheide. Ook kan het gevolgen hebben voor 

groot onderhoudsprojecten, als er kabels of stroomkasten verplaatst moeten worden. 

Die vertraging van projecten kan vervolgens weer gevolgen hebben voor subsidiedeadlines of 

de prijzen waarvoor woningen gefinancierd worden. Als dat het geval is, heeft de doorlooptijd 

ook financiële consequenties. Daardoor komt het bouwen van betaalbare woningen voor 

starters in het geding.  

 

Onze acties om hierop te anticiperen 

We zoeken naar mogelijkheden om met de huidige situatie om te gaan en proberen op hoger 

bestuurlijk niveau onze invloed uit te oefenen om tot oplossingen te komen. De makkelijkste 

stap die we kunnen zetten en wat we nu dus al doen, is bij projecten zo snel mogelijk de 

aanvraag bij Enexis bekendmaken. Op die manier kunnen we verder werken aan het project 

terwijl de aanvraagtijd loopt. Ten tweede willen we als regio Noord-Limburg samen optrekken 
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richting Enexis om oplossingen voor de situatie te bespreken. Ten derde willen we via de 

gedeputeerde van de provincie Limburg de problemen aankaarten bij de minister voor Klimaat 

en Energie. Tot slot zijn zowel provincie Limburg als een aantal individuele gemeenten, 

waaronder gemeente Gennep, aandeelhouder van Enexis. Vanuit die rol zullen we proberen 

invloed uit te oefenen op de strategie van Enexis.  

 

Een oplossing voor het personeelstekort zal niet snel gevonden zijn. Wel hopen we dat we met 

bovenstaande stappen, in overleg met bestuurlijke partners, kunnen zorgen voor een kortere 

doorlooptijd voor aanvragen in onze gemeente.   

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

De loco-secretaris, 
 
 
 
Bob Nederveen 

De burgemeester, 
 
 
 
Hans Teunissen 

 

 

 


